
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

希拉穆仁草原 鄂尔多斯 

7 天 6 晚内蒙古响沙湾魅力草原之旅 

【畅游内蒙古】草原牧场体验，沙漠悦沙岛套票嗨翻沙漠之旅，神秘成吉思汗陵！ 

【奢华品质住宿】全程舒适酒店住宿，升级 1 晚五星级酒店，特色草原观景蒙古包住宿体验！ 

【舌尖上的内蒙古】蒙古手把羊肉、蒙古火锅、老城烧麦，品位不一样的内蒙古！ 

【风景内蒙古】沙漠迪士尼乐园响沙湾、潇潇洒洒驰骋希拉穆仁草原，打卡内蒙古美景！ 

 
 

前往【赛罕塔拉公园】包头市区内模仿原始草原兴建的湿地生态系

统，【北方兵器城】北方兵器城位于内蒙古自治区包头市，是一座以

“绿色生态”为原则。前往【包头古城】始建于明朝嘉靖年间，距

今已有数百年的历史。前往达旗入住酒店。 

 

【响沙湾】（含往返索道）国家 5A 级景区，罕见的垄沙和蜂窝状的

连片沙丘等，诸多沙漠景观自然神奇，被称为“响沙之王”，这里拥

有世界第一条沙漠索道。参加悦沙岛欢乐套票（沙漠冲浪车、骑骆

驼、沙漠小火车、鄂尔多斯婚礼演出、沙雕园等项目）。后前往鄂尔

多斯【成吉思汗陵】，这里蓝天如碧，苍松翠柏，绿草如茵，牧马嘶

鸣，牛羊成群。后前往鄂尔多斯晚餐后入住酒店。 

 

乘飞机抵达美丽的内蒙古首府呼和浩特市，呼和浩特为蒙古语，汉

意为“青色的城市”，即青城，也被称为“呼市”。是内蒙古自治区

首府，也是全区的政治、经济和文化中心。抵达后入住酒店 

 

 

       呼和浩特朗怡酒店或同级 4 星  

吉隆坡      中转       呼和浩特 第一天 机上用餐 

【希拉穆仁草原】抵达草原品蒙古族下马酒，感受蒙古族接待礼

仪，感受草原天高云淡的辽阔与壮美。【草原欢乐牧场】穿着蒙古

袍，熬奶茶，炸果条，草原放风筝，体验蒙古民俗。晚餐后参加夜

间草原篝火晚会，载歌载舞感受蒙古浓浓风情。 

 

草原蒙古包  

呼和浩特 – 希拉穆仁草原（90KM/1.5H） 第二天  早/午/晚餐 

达旗- 响沙湾（180KM/3H）-  

鄂尔多斯（80KM/1H） 
第五天 

              鄂尔多斯酒店或同级 4 星  

 早/午/晚餐 

呼和浩特 – 希拉穆仁草原（90KM/1.5H） 第六天  早/午/晚餐 

希拉穆仁草原- 哈素海（180KM/2H）- 

美岱召- 包头（100KM/1H） 
 早/午/晚餐 

早起自行观草原日出，早餐后前往【哈素海圣主广场】抵达景区参

观巨大雕像建筑，参观【呼和敖包】！后前往参观【美岱召】，是阿

拉坦汗和三娘子的“皇城”。 

 

         包头酒店或同级 4 星  

第三天 

包头– 赛罕塔拉公园-北方兵器城  

- 包头古城- 达旗 
            达旗酒店或同级 5 星  

第四天  早/午/晚餐 

乘车呼和浩特市，前往参观【内蒙古博物院（周一闭馆）】博物院集

合了强烈的现代元素、地域表征与民族特色。前往参观【蒙亮民族

风情园】参观了解内蒙古民族手工艺品特色文化。 

【大召寺+塞上老街】感受呼和浩特地区召庙文化，欣赏最大银佛，

祈福平安健康！晚餐后入住酒店。 

 

        呼和浩特酒店或同级 4 星  

呼和浩特      中转      吉隆坡      第七天 机上用餐 

早餐后根据航班时间，前往呼和浩特机场，结束美好内蒙古之旅。 

  

 

 

 
 

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。 Tour Code: 7CMHET (01 May 2024) 

【风味餐：手把肉风味、巴盟风味、伊盟风味、草原餐厅、  

  见证呼和浩特变迁的传统美食-烧麦，一壶老茶二两烧麦，听着旧城

的故事，吃着鲜香的烧麦】 

http://baike.baidu.com/subview/8423/13875093.htm
http://baike.baidu.com/view/112513.htm
http://baike.baidu.com/view/112513.htm


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7D6N INNER MONGOLIA 

XIANGSHAWAN CHARMING GRASSLAND  

 [Saihantala Park], a wetland ecosystem built to imitate the original 
grassland in Baotou City. [Northern Weapon City] located in 
Baotou City, It is a city based on the principle of "green ecology". Go 
to [Baotou Old Quater], which was built during the Ming Dynasty 
and has a history of hundreds of years. Go to Daqi and check into 
hotel. 
 

 [Xiangsha Bay] (including round-trip cableway), with rare ridges of 
sand and honeycomb-shaped contiguous sand dunes, and has the 
world's most beautiful scenery & the first desert ropeway. Participate 
in the Yuesha Island Fun Package (desert surfing, camel riding, 
desert train, Ordos wedding performance, sand sculpture garden, 
etc.). Then go to Ordos [Genghis Khan's Mausoleum], herding of 
horses, cattle and sheep. Then proceed to Ordos and check into the 
hotel after dinner. 
 

Take a flight to the beautiful city of Hohhot, the capital of Inner 
Mongolia. Hohhot is Mongolian and Chinese means "green city", 
that is, Qingcheng. It is the capital of Inner Mongolia Autonomous 
Region and the political, economic, and cultural center of the region. 

Check into hotel. 
 

KL      Transfer        Hohhot DAY 1 
MOB 

 [Xilamuren Grassland]. Taste Mongolian horse wine, experience 
the Mongolian reception etiquette, feel the vastness and 
magnificence of the grassland with clear sky, and hand-slice meat. 
Go to [Happy Ranch], wearing Mongolian costume, making milk 
tea, flying kites on the grassland. After dinner, join the night prairie 
bonfire party, sing and dance to experience the rich Mongolian 
customs. 
 

       Mongolia Yurt  

 

Hohhot – Xilamuren Grassland（90KM/1.5H） DAY 2 

Daqi – Xiangsha Bay（180KM/3H）-  

Ordos City（80KM/1H） 
DAY 5 

Hohhot – Xilamuren Grassland

（90KM/1.5H） 
DAY 6 

Xilamuren Grassland- Hasuhai（180KM/2H） 

- Meidaizhao - Baotou（100KM/1H） 

Get up early and watch the sunrise on the grassland. After breakfast, 
go to [Hasuhai Holy Main Square] and arrive at the scenic spot to 
visit the huge statue building and visit [HohAo Yurt]. Then go to visit 
[Meidaizhao], which is the "imperial city". Then go to Baotou hotel. 
 

    Baotou Hotel or Similar 4 Star 
DAY 3 

Baotou – Saihantala Ecological Garden –Northern 

Weapon City – Baotou Old Quatar - Daqi 

- 包头古城- 达旗 

DAY 4 

Transfer to Hohhot City and visit [Inner Mongolia Museum (closed 
on Mondays)]. The museum combines strong modern elements, 
regional representation and national characteristics. Go to visit the 
[Mengliang Ethnic Customs Park] to learn about the characteristic 
culture of Inner Mongolia’s ethnic handicrafts. 
[Dazhao Temple + Saishang Old Street] Experience the culture of 
Zhao Temple in Hohhot, admire the largest silver Buddha, and pray 
for peace and health! Check into the hotel after dinner. 
 

Hohhot       Transfer         KL      DAY 7 MOB 

After breakfast, proceed to Hohhot Airport according to the flight 
time, ending the wonderful trip in Inner Mongolia. 
 
 

Hohhot Hotel or Similar 4 Star 

B/L/D 

B/L/D 

B/L/D 

B/L/D 

B/L/D 

Hohhot Hotel or Similar 4 Star 

Daqi Hotel or Similar 5 Star 

   Ordos City Hotel or Similar  4 Star 

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. Tour Code: 7CMHET (01 May 2024) 

*GRASSLAND EXPERIENCE，DESERT YUESHA ISLAND PACKAGE，MYATERIOUS MAUSOLEUM OF GENGHIS KHAN 

*COMFORTABLE HOTE ACCOMODATION, UPGRADE FIVE STAR HOTEL FOR 1 NIGHT  

*MONGOLIA YURT ACCOMODATION EXPERIENCE 

*SPECIAL MEAL: MONGOLIA HAND SLICE MEAT, MONGOLIA HOTPOT 

*DESERT DISNEYLAND XIANGSHAWAN、XILAMUREN GRASSLAND, CHECK IN POINT BEAUTIFUL SCENERY OF INNER MONGOLIA 

 
 

【Special Meal：Hand Slice Meat、Mongolia Flavor、 

  Rest Grassland、Dinner Special: Shaomai, a traditional delicacy that 

witnesses the changes in Hohhot, a pot of old tea and two ounces of 

Shaomai, listening to the stories of the old city, and eating delicious 

Shaomai】 

 

   


